
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2017

z obrad XXVI sesji  Rady Miejskiej  w Dzierzgoniu,  która odbyła się w dniu 21 lutego 2017 r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz o godz. 15:30 otworzył XXVI sesję Rady Miej-
skiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą
obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15
osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Halina Redlin – Skarbnik gminy Dzierzgoń
3. Alicja Podlewska – Sekretarz gminy Dzierzgoń
4. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
5. Lech Zieliński – Kierownik RTI
6. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika RTI
7. Marta Budzińska – Dyrektor MOPS
8. Magdalena Grodecka – Dyrektor Dzierzgońskiego Ośrodka Kultury
9. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu
10. Sławomir Erber – Dyrektor SP w Dzierzgoniu
11. Dominika Kulik – Dyrektor SP w Bruku
12. Maciej Karabin – Dyrektor Gimnazjum w Dzierzgoniu 
13. Dariusz Browarczyk – Opiekun MRM
14. Marek Cieciora – Radny Rady Powiatu Sztumskiego
15. Nauczyciele szkół Podstawowych i Gimnazjum w Dzierzgoniu
16. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności
/załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Przewodniczący  Rady  przedstawił  następujący  porządek  obrad,  który  Rada  Miejska  w
Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 8 lutego 2017 r.
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4) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami:

a) przedstawienie informacji,

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

5) Wnioski i zapytania.

6) Projekt dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

7) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
8) Wolne wnioski radnych.
9) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
10) Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół z XXV sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lutego 2017 r. Rada Miejska w Dzierzgoniu
przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 4 porządku obrad 

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności  za okres między sesjami,
tj. od 8 lutego 2017 r. do 21 lutego 2017 r.

/załącznik nr 4/

Ad punktu 5 porządku obrad

Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz powtórzył po raz kolejny, czy w temacie jemio-
ły coś się dzieje, ponieważ to ostatni okres aby zlikwidować jemiołę, która szkodzi drzewom. Dodał
również, że chciałby uzyskać odpowiedź na temat tablicy, norweskiego programu, który zakończył
się w czerwcu 2016 r., i szpeci miasto. Przewodniczący kilkukrotnie prosił o zaaplikowanie na niej
czegoś o naszym mieście, bądź całkowite ściągnięcie jej. 

Ad punktu 6 porządku obrad

a)  projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do
nowego ustroju szkolnego przedstawiła Sekretarz – Alicja Podlewska.

/załącznik nr 5/

b) Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony
projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  negatywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt
uchwały.
Komisja  Oświaty,  Kultury,  Ochrony  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie
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zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

a)
Zbigniew Przybysz powiedział, że czasy wiązania się skończyły, mieszkańcy powinni mieć

prawo do posyłania dzieci do której szkoły chcą. Obwody są uzasadnione wymogami formalnymi,
czy można przyjąć deklarację, że nie będzie problemów z prawem rodziców z posyłaniem dzieci do
dowolnej szkoły?

Burmistrz  odpowiedziała,  że zgodnie z ustawą przyjęła sieci szkół i  trzeba było ustalić
odwody.  Gdy  będzie  miejsce  w  danej  placówce  w  szczególnych  przypadkach  będzie  można
przenosić dzieci po uzgodnieniu z organem prowadzących oraz jeżeli nie będzie to narażało na
dodatkowe koszty to tak. 

Andrzej Pskiet zauważył, że w Konstytucji jest zapis, że rodzice mają prawo wyboru. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę  w
sprawie  projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego
Rada podjęła w następujący sposób  9 osób „za” 6 głosów „przeciw”.

 W załączeniu uchwała Nr XXVI/207/2017
/załącznik nr 6/

Burmistrz  podziękowała  za  podjęcie  uchwały  intencyjnej.  Przeprosiła  mieszkańców,
rodziców i dzieci, za narażanie ich na stresy i dyskusje. Każda zmiana przynosi wiele emocji, aby
jak najmniej osób ucierpiało. Burmistrz będzie stała na straży przy reformie aby nikt nie ucierpiał.

 

Ad punktu 7 porządku obrad 

 Wojciech  Budziński  odpowiedział  na  pytanie  o  jemiołę,  że  do  obu  zarządców zostały
wysłane pisma o wykonaniu prac pielęgnacyjnych, nie zostały one wykonane.

Burmistrz w euroregionie była dokumentacja, projekt przygotowała Pani Filipowicz. Tablica
ma  przedstawiać  lokalnych  przedsiębiorców  aby  promować  nasze  rzemiosło  i  małe
przedsiębiorstwa. 

Zbigniew Przybysz myślał, że firma „Kram” też będzie się reklamować. Jeżeli do końca
marca nie będzie zagospodarowana będzie to oceną pracy, ponieważ rok czasu to wszystko zajęło.

Burmistrz  odpowiedziała,  że  konkurs  był  jesienią  i  padła  propozycja  aby wypromować
działalność naszych firm. 

Andrzej Pskiet zapytał ile wpłynęło skarg na działalność służby zdrowia?
Burmistrz odpowiedziała, że wpłynęła 1 skarga. 
Radny – Andrzej Pskiet zauważył, że o skardze można mówić dopiero po jej rozpatrzeniu,

ponieważ można pisać wiele rzeczy, ale trzeba sprawdzić czy to wszystko jest zasadne. 

Ad punktu 8 porządku obrad 

Radny -  Mirosław Szmigiel  zapytał  o  zakup  samochodu  dla  gminy,  jakie  auto  ma  być
kupione i za jaką kwotę.

Jerzy Sulim odpowiedział, że jest decyzja o zakupie 1 auta osobowego – Nissan Xtrimer. 

Ad punktu 9 porządku obrad

 Brak Komunikatów Przewodniczącego Rady.
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Ad punktu 10 porządku obrad

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz o godz.
16:15 zamknął XXVI sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

 
Protokołowała:                                                                                Przewodniczący Rady:

Karolina Piekarska                           Zbigniew Przybysz 
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